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Hoe kan het dat een jonge vrouw op krukken, met een zeer pijnlijke knie door
hypermobiliteit, waarbij de knie regelmatig uit de kom schiet, ineens tintelingen in haar
knie voelt, waarna alle pijn weg is?

We spraken twee jonge dames, waarvan er één met krukken liep. Wij vroegen haar waar zij
last van had en zij vertelde ons dat zij lijdt aan hypermobiliteit, een aandoening, waarbij de
gewrichtsbanden en pezen te soepel zijn.

De gewrichten krijgen daardoor niet genoeg steun en worden te bewegelijk. Met als gevolg
dat haar knie regelmatig uit de kom schiet. Ze vertelde ons dat ze daar binnenkort aan
geopereerd zal worden. Wij vertelden haar dat wij in God geloven en dat Hij van haar houdt.
En Hij haar wil genezen van de pijn en de hypermobiliteit. Wij vroegen of wij voor haar
genezing mochten bidden en dat mocht. Wij mochten onze handen niet op haar knie leggen,
bang als ze was voor de pijn. Ze had pijnniveau 8 op schaal 0-10, veel pijn dus.

Wij spraken tegen de knie om te genezen. We bevolen de hypermobiliteit en de pijn haar
lichaam direct te verlaten. We vroegen haar vervolgens om een stukje te lopen en te testen of
er verbetering was. “Mijn knie begint te tintelen, zei ze”. We vertelden haar dat ze de kracht
van God, de Heilige Geest, in haar knie voelde. Dat de Heilige Geest haar aan het genezen
was. We spraken nog een keer genezing uit over de knie en vroegen haar het weer uit te
testen. “Alle pijn is weg, zei ze verbaast”. “Wat raar”. We vroegen haar om de krukken weg
te doen en zonder krukken te lopen, maar dat durfde ze niet. “Ik ben te bang dat de knie weer
uit de kom zal schieten, zei ze”. Daarop hebben we de angst voor de pijn over haar leven
verbroken en geloof in haar genezing over haar uitgesproken. We hebben haar aangemoedigd
de komende dagen, in geloof in haar genezing, haar knie weer meer te gaan belasten.

We gaven haar en haar vriendin een Johannes evangelie mee en een exemplaar van Nieuw
leven. Deze dames hadden vandaag een ontmoeting met de liefde en kracht van God. Dit is
ook wat mensen die God niet kennen, nodig hebben. Een demonstratie van Zijn liefde en
kracht. Er is genoeg over gesproken, men wil het ervaren. En God wil zich ook machtig laten
zien aan deze mensen, door ons heen.

Wie is de Heilige Geest?

De jonge dame in het verhaal hier boven, werd genezen door de Heilige Geest. Maar wie is
Hij? Daarvoor gaan we naar de bijbel. De bijbel spreekt over de Vader, de Zoon en de Geest.
Drie personen, met een eigen persoonlijkheid, eigen rol, drie verschijningsvormen, één God.
Een drie-eenheid. Zie het als een mens. Een mens bestaat uit een lichaam, een ziel en een
geest. Drie verschijningsvormen, drie rollen, één mens.



De bijbel zegt dat de Heilige Geest “Jezus allom aanwezig” is. Omnipresent. Ofwel, de
Heilige Geest is overal op de wereld, gelijktijdig aanwezig. Je kunt het in het natuurlijke
enigszins vergelijken met zuurstof. Dit gas is overal op de aarde aanwezig, gelijktijdig.

Zo ook de Heilige Geest. Toen Jezus werd gedoopt, ontving Hij de Heilige Geest. Deze
landde als een duif op Jezus, lezen we in de bijbel. Pas hierna begon Jezus te wandelen in
wonderen en tekenen. Zonder de Heilige Geest kon Jezus deze wonderen niet doen, immers,
Hij liep als mens op aarde, net als jij en ik.

Tijdens de bediening van Jezus was de Heilige Geest dus maar op één plek, namelijk bij
Jezus. Toen Jezus na Zijn opstanding terug naar de hemel ging, zei Hij dat het voor ons beter
was dat Hij ging, zodar Hij de Trooster, de Heilige Geest,  kon sturen, die altijd bij ons zou
zijn. Deze Heilige Geest komt in iedere gelovige wonen en komt na de waterdoop over iedere
gelovige om deze te bekrachtigen. Het is deze Heilige Geest die tijdens Street healing mensen
bemoedigt, geneest, bevrijdt en herstelt, door ons, de gelovigen heen.

Hoe kan het dat iemand met een van pijn vertrokken gezicht, met één kruk, als gevolg
van de vele trauma's in haar leven, weer begint te stralen, glimlachen en bemoedigd
wordt?

We spraken een oudere, gelovige vrouw. Ze liep met één kruk. Ze had veel pijn, hetgeen van
haar gezicht was af te lezen. Ze vertelde dat ze pijn heeft in haar hele lichaam, als gevolg van
de trauma’s in haar leven. Met name haar benen en heup deze veel pijn. We mochten voor
haar bidden en hebben God’s genezing uitgesproken over haar trauma’s. Ook de machten van
het kwaad, die ingang kunnen krijgen in iemands leven door trauma’s, over haar geest, ziel en
lichaam verbroken. Tijdens het gebed was de liefde van God duidelijk voelbaar, met als
gevolg dat de tranen in onze ogen stonden.

We vroegen de vrouw om uit te testen of de pijn minder was, hetgeen niet het geval bleek te
zijn. Ze zei dat ze geloofde dat het de komende tijd zou doorbreken. Ze zei verder dat ze erg
blij was met het gebed en het gesprek. Het had haar bemoedigd en overtuigd dat God haar
zag en haar nooit zou loslaten. Ze vertelde ons dat ze het zonder God in haar leven niet zou
hebben gered. Dat Hij degene is die haar op de been houdt, elke dag opnieuw. Ze begon aan
het eind van ons gesprek te lachen en te stralen. En dankte ons voor de ontmoeting.

Hoe kan het dat een jonge vrouw, op zoek naar God, liefde, zingeving en waarheid,
bezig met meditatie, energieën, geesten en krachten, van een vreemde hoort wie zij is,
dingen hoort over haar toekomst en ontdekt dat Jezus dé Weg, Waarheid en het Leven
is die zich aan haar wil openbaren?

We spraken een jonge vrouw, die ons vertelde dat ze veel mediteerde en met de geestelijke
wereld bezig was. Het was een heel open, vriendelijke en goedlachse vrouw. Ze stond zeer
open voor de geestelijke wereld en zocht daarin haar rust en waarheid.



Wij vertelden haar over onze ervaringen met de geestelijke wereld, met name Reiki. Ze
vertelde ons dat ze in God geloofde en vond Jezus ook een goed mens. God liet ons dingen
over haar zien die wij over haar profeteerden. Ze zei ons dat de dingen die wij zeiden,
klopten. Ook vertelden wij haar dat Jezus zich aan haar wil openbaren zoals Hij werkelijk is,
als de Zoon van God en als dé Weg, Waarheid en het Leven. Ook voor haar. Dat Hij haar bij
de hand wilde nemen om haar in de geestelijke wereld de weg te wijzen naar God de Vader.

We mochten voor haar bidden en hebben haar een exemplaar van het Johannes evangelie en
Nieuw leven gegeven. We nodigden haar uit om deze te lezen, omdat God zich laat vinden in
Zijn woord, de bijbel.

Hoe kan het dat een oudere dame met artrose, over haar hele lichaam begint te trillen
en gesterkt wordt in haar geloof, dat op punten wankelt door alle narigheid die zij om
haar heen ziet?

We spraken twee dames,  moeder en dochter, waarvan de moeder achter een rollator liep. Ze
was gelovig, maar had soms haar twijfels over het geloof. Ze zag zoveel narigheid in de
wereld om haar heen en vroeg zich dan af waar God was? Ook had ze artrose in haar lichaam.
We spraken genezing uit over haar lichaam, bevolen de artrose en de pijn haar lichaam te
verlaten. Hierbij begon ze over haar hele lichaam lichtjes te trillen.

Dit verschijnsel zien wij meer wanneer de Heilige Geest iemand geneest. Dit kan gepaard
gaan met tintelingen, warmte, schudden. Mensen kunnen zich ook ineens heel licht voelen,
alsof er een last van hen wordt afgenomen. Of vrede. Na het gebed werd de pijn iets minder
en ze dankte ons voor het gebed. Wij hoefden niet verder te bidden. We moedigden haar aan
om haar geloof vast te houden, omdat dit haar verzekert van een eeuwig leven in God’s
nabijheid.

Hoe kan ons geloof, onze houding richting God, van invloed zijn op de mate waarin God
ons kan genezen?

Als christen geloven wij dat dood, ziekte en pijn het gevolg zijn van de zondeval. Ofwel,
omdat de mens in het paradijs ongehoorzaam was aan God, men at van de vrucht van de
boom van kennis van goed en kwaad, terwijl God had gezegd dat ze dat niet mochten doen,
kwamen dood, ziekte en pijn de schepping binnen. Dood, pijn en ziekte zijn nooit de wil van
God, toen niet en nu niet.

Vóór de zondeval was er dus geen dood, ziekte en pijn in de schepping. De mensen in het
paradijs leefden eeuwig en ziektes en pijn bestonden niet. Goed om eens bij stil te staan.
Na de zondeval kwam de schepping en al wat daarin was, onder de vloek. Het Goddelijk
leven ging voor een deel uit de schepping en deze vloek hangt nog steeds over de schepping.



Jezus heeft met Zijn sterven de macht van deze vloek gebroken. Dood, ziekte en pijn hebben
vanwege de vloek dus recht gekregen om ergens te heersen.  Omdat Jezus deze vloek heeft
gebroken, hebben deze machten geen recht meer op iemands leven. Zie het lichaam als een
huis, met daarin ongenode gasten als ziekte en pijn. Wanneer Jezus ruimte krijgt in het huis,
maakt Hij schoon schip en moeten ziekte en pijn verdwijnen.

Onze houding speelt daarin ook een rol. En ook ons geloof. Wanneer wij een houding hebben
van ontvangen, van een open hart, vol van verwachting, kan God veel meer doen dan dat wij
een kritische, afwijzende, gesloten houding naar Hem hebben. Je ziet in de evangeliën diverse
voorbeelden van genezingen van mensen die een open houding naar Jezus of het evangelie
hebben, die willen ontvangen, die Jezus ruimte willen geven in hun huis.

Voor christenen speelt daarnaast hun geloof, hun denken, ook een rol. Er is een verschil
tussen de genezing van een gelovige en een ongelovige, omdat deze voor God een andere
positie innemen. Een ongelovige geneest vaak sneller dan een gelovige. Dat zien wij ook
vaak op straat.
Een gelovige heeft vaak zelf gedachten, ideeën, denkbeelden over hoe, wanneer en waarom
God wel of niet geneest. Het kan zijn dat deze gedachten strijdig zijn met de wil van God
voor die persoon. Daarom dient een christen zijn denken wat dat betreft altijd te toetsen aan
het Woord van God.

Wees bemoedigd!


